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Politikerinitiativ från Richard Wendt (M) 
 
Jag önskar att Fritidsnämnden ger Kultur- och Fritidsenheten i uppdrag att, i samråd med Järla IF, 
räknar fram hur mycket föreningen räknar med att ha minskade intäkter i kioskförsäljning, 
biljettförsäljning etc och eventuella högre kostnader pgr av att fotbollstältet står uppställt under hela 
verksamhetsåret 2017/2018. Underlaget skall sedan ligga till grund för beslut om riktat bidrag till 
föreningen för att kompensera denna. Beslut om riktat bidrag skall tas upp på Fritidsnämndens 
sammanträde den 20 juni 2018. 
 
 
Med vänliga hälsningar 
 
Richard Wendt (M) 
 


